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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθμ.8/ 2019 πρακτικό Συνεδρίασης της 

Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης Δήμου Βέροιας 
 

Σήμερα στην Βέροια στις 19-12-2019, ημέρα Πέμπτη και ώρα 13:30, συνήλθε σε Τακτική 

Συνεδρίαση η Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης του Δήμου, στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την 

με ημερομηνία 10-12-2019 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου, που δημοσιεύτηκε και επιδόθηκε 

σε όλα τα μέλη σύμφωνα με το άρθρο 76 του Ν.3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της 

Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης». 

 Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, όπως ορίζει το αρθ. 76 του Ν. 3852/2010 και σε 

σύνολο 35 μελών βρέθηκαν παρόντα 22 μέλη (φορείς:16 μέλη, Δημότες:6 μέλη). 
 

 Παρόντες  Απόντες 

1 Αριστομένης Λαζαρίδης Πρόεδρος   

 Φορείς  Φορείς 

2 Λεωνίδας Γαϊτανάκης 1 Κωνσταντίνος Κύρτσης 

3 Καλλιόπη Παπαοικονόμου 2 Αθηνά Πλιάτσικα - Τσιπουρίδου 

4 Ελένη Ατσάλου 3 Νικόλαος Μπαϊρακταρης 

5 Λάζαρος Ασλανίδης 4 Ιωάννης Μπλατσιώτης 

6 Μιλτιάδης Νικολαΐδης 5 Μαρία Καμπράνη 

7 Χαράλαμπος Καπουρτίδης 6 Μαυρουδής Ιωαννίδης 

8 Κωνσταντίνος Δάρλας 7 Κωνσταντίνος Δομανόπουλος 

9 Ελένη Κουπίδου 8 Ηλίας Γραμματικόπουλος 

10 Παρασκευή Παυλίδου 9 Παναγιώτης Χατζησάββας      

11 Θεοφάνης Κουτρουλιάς 10 Γρηγόρης  Παπαϊωάννου 

12 Ελένη Ψαρά  Αναπληρώτρια της 

Βαρβάρας Σταυροπούλου 

 Δημότες 

11 Ιωάννης Καπανίδης 

13 Ιωάννης Σιδηρόπουλος      12 Σοφία Παπά 

14 Κωνσταντίνος Παλουκίδης 13 Παναγιώτης Φουρνιάδης 

15 Μιχαήλ Τζαφεροπούλος   

16 Δημήτριος Πυρινός   

 Δημότες    

17 Ιωάννης Γαλίκας   

18 Βηθλεέμ Μαυροματίδου    

19 Χριστίνα Οβεζικ   

20 Δήμητρα Τσερκέζη   

21 Αντώνιος Τολιόπουλος   

22 Σπύρος Τσιβαλίδης   
 

Αριθμός Απόφασης :  

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Πρακτικό συζήτησης επί του 2
ου

  θέματος: Διατύπωση απόψεων επί 

της τροποποίησης Κανονισμού Λειτουργία Συμβουλίου Ένταξης 

Μεταναστών και Προσφύγων Δήμου Βέροιας 
 

Παρόντες στη συνεδρίαση ήταν ο Αντιδήμαρχος Κοινωνικής Προστασίας κος Ευστάθιος      

Κελεσίδης κι η Προϊστάμενη Διεύθυνσης, Αναστασία Δούκα, της Διεύθυνσης Κοινωνικής 

Προστασίας-Παιδείας-Πολιτισμού του Δήμου Βέροιας. 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 2
ο
 θέμα έδωσε το λόγο στον αρμόδιο Αντιδήμαρχο, 

ο οποίος αναφέρθηκε αναλυτικά επί της τροποποίησης Κανονισμού Λειτουργία Συμβουλίου 

Ένταξης Μεταναστών και Προσφύγων Δήμου Βέροιας. 

Πρόεδρος:. Υπάρχουν ερωτήσεις; Προτάσεις; 
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Γ.Μπατσαρά (επικεφαλής δημοτικής παράταξης που εκπροσωπείται στο δημοτικό συμβούλιο): 

θα ήθελα να ρωτήσω αν υπάρχουν στον Δήμο Βέροιας Πρόεδροι οργανωμένων σωματείων ή 

φορέων αλλοδαπών, ώστε να ορίσουν εκπρόσωπους;  

Ε.Κελεσίδης: Η επιτροπή συγκροτείται με το νέο νόμο. Δεν το γνωρίζουμε αυτό.  

Θ.Κουτρουλιάς: Ο οικισμός που βρίσκεται στις Βαρβάρες θεωρείτε μόνιμη δομή και ο νόμος 

συμπεριλαμβάνει κι αυτή ή αφορά μετανάστες όπως είναι οι Αλβανοί; 

Ε.Κελεσίδης: Αναφέρεται και σε αυτούς. Παρότι αλλάζουν οι κάτοικοι μέσα σε αυτή, θεωρείται 

μόνιμη δομή. 

Θ.Κουτρουλιάς: Στα όρια του Δήμου Βέροιας δεν γνωρίζω να υπάρχει συλλογικός φορέας. Οι 

πολιτιστικοί σύλλογοι πχ οι Ποντιακοί σύλλογοι, μπορεί να θεωρηθούν ότι είναι εκπρόσωποι ή 

πρέπει να το προβλέπει μέσα το καταστατικό τους; Γιατί σε περίπτωση που δεν υπάρχει κανένας 

φορέας μήπως φωτογραφίζει ΜΚΟ; 

Ε.Κελεσίδης: Ο νόμος και η εισήγηση αναφέρονται σε εκλεγμένα μέλη, οι ΜΚΟ δεν είναι. Όσον 

αναφορά του Πόντιους που είπατε δεν αναφέρονται ως μετανάστες. Ο νόμος δίνει το δικαίωμα να 

έχουμε μέλη από τον τόπο μας, την Βέροια, αν δεν υπάρχουν οργανωμένα μέλη ή κοινότητες τότε 

ερευνούμε στην περιφέρεια και μετά πανελλαδικά. Τέλος, αν δεν υπάρχει ενδιαφέρον ούτε 

πανελλαδικά επιλέγονται δημοτικοί σύμβουλοι. 

Χ.Καπουρτίδης: Σε καμιά περίπτωση δεν αναφέρεται σε τέτοιους είδους συλλόγους. Αφορά 

αυτούς που ήρθαν τώρα, τους πρόσφυγες από την Συρία (από τον πόλεμο, που θα έπρεπε να πάνε 

στο διπλανό τους κράτος… (την Τουρκία), δηλαδή δεν έρχονται από εμπόλεμη περιοχή αλλά τους 

δεχόμαστε γιατί πέρασαν αυτά που περάσανε), από το Πακιστάν, το Αφγανιστάν, από την 

Αφρική, και από την Νότια Αμερική.  Άρα η εκπροσώπηση αφορά τους Αλβανούς μετανάστες 

που έχουν χρόνια εδώ και έχουν σωματείο και λιγότερο στους άλλους που αύριο θα φύγουν. 

Ε.Κελεσίδης: Θα ήθελα να κάνω μια τοποθέτηση. Άποψη μου είναι ότι δεν είναι ξεκάθαρο το 

πλαίσιο γιατί θεωρώ ότι άλλο είναι ο μετανάστης και άλλο ο πρόσφυγας. 

Ε.Ψαρά: Ως εκπρόσωπος του Συλλόγου Κυπρίων θα ήθελα να ρωτήσω αν ο σύλλογός μας 

θεωρείται σύλλογος προσφύγων και αν θα μπορούσε να συμμετέχει σε μια τέτοια επιτροπή. 

Επίσης θεωρώ ότι είναι πολύ σημαντικό όταν φιλοξενούνται άνθρωποι σε τέτοιες δομές να 

υπάρχει μια πρόβλεψη. Δεν μπορούμε να τους αντιμετωπίσουμε με εχθρικότητα γιατί ουσιαστικά 

τους βάζουμε απέναντί μας και αυτό μπορεί να δημιουργήσει πάρα πολλά προβλήματα. Είναι 

καλό να υπάρχει εκπροσώπησή τους ώστε να ικανοποιούνται τα αιτήματα που μπορεί να 

προκύψουν. Διότι οι καταστάσεις είναι δύσκολες στις δομές και ενδέχεται να γίνουν 

δυσκολότερες. 

Ε.Κελεσίδης: Θα μου επιτρέψετε να πω ότι οι Κύπριοι δεν είναι πρόσφυγες, είναι αδελφοί. Θα 

ήθελα να πω ότι οι άνθρωποι που φιλοξενούνται στις δομές θα πρέπει να καταλάβουνε ότι ζούνε 

σε ένα έννομο κράτος, σε μια οργανωμένη κοινωνία, ότι θα πρέπει να σέβονται τα ήθη και τα 

έθιμα του τόπου, εμείς τους σεβόμαστε απόλυτα, είναι ίσοι αλλά θα πρέπει και αυτοί  με τον 

τρόπο τους και την συμπεριφορά τους να μας δώσουν να καταλάβουμε ότι θέλουν να 

εγκλιματιστούν. Κατά την άποψή μου δεν θέλουνε να εγκλιματιστούν αλλά θέλουν να 

επιβληθούν. Εμείς τους έχουμε ως ίσο προς ίσο, αυτοί δεν μας βλέπουν έτσι. Πέρα ότι σεβόμαστε 

την θρησκεία τους, τα ήθη και τα έθιμα αλλά νομίζω ότι οι άνθρωποι αυτοί έχουν μείνει στο τόπο 

από τον οποίο ξεκίνησαν. Το θέμα είναι σοβαρό, το έθεσε η κα Ψαρά και έπρεπε να απαντήσω. 

Ε.Ψαρά: Δεν αντιλέγω ότι δεν πρέπει να σέβονται και εκείνοι τους νόμους, απλά επειδή 

προκύπτουν σοβαρά θέματα, θεωρώ ότι θα πρέπει να είμαστε ένα βήμα πιο μπροστά. 

Ε.Κελεσίδης: Σας ενημερώνω ότι τους φροντίζουμε παρά πολύ και προσπαθούμε να λύσουμε τα 

προβλήματά τους. Το θέμα είναι ότι αυτοί δημιουργούν μεταξύ τους προσωπικά προβλήματα, είτε 

γιατί είναι από την ίδια χώρα είτε όχι. Δεν μπορούμε να λύσουμε πρόβλημα που δεν είναι 

αρμοδιότητά μας, ούτε να πάρουμε αποφάσεις για να αλλάξουμε πράγματα. Υπεύθυνη είναι η 

μεταναστατευτική πολιτική του κράτους. 
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Ε.Κουπίδου: Με δεδομένο ότι κάθε περιοχή που φιλοξενεί μετανάστες και πρόσφυγες έχει 

κάποια ιδιαίτερα χαρακτηριστικά ήθελα να ρωτήσω αν η επιτροπή έχει την δυνατότητα να 

περάσει κάποια συμπεράσματα στην μεταναστατευτική πολιτική της χώρας που τώρα 

διαμορφώνεται; Υπάρχει η δυνατότητα να παρέμβετε και να πείτε ότι στην Βέροια υπάρχει αυτό 

το πρόβλημα και να το επεξεργαστούν; 

Ε.Κελεσίδης: Ο νέος νόμος δίνει το δικαίωμα πριν συσταθεί το δεκαπενταμελές συμβούλιο να 

γίνει έκθεση, η οποία θα συζητηθεί στο Δημοτικό Συμβούλιο και μετά με έκθεση να πηγαίνει στο 

καταστατικό. 

Ι.Γαλίκας: Όλοι οι μετανάστες Αλβανοί μπορούν να συμμετέχουν ή πρέπει να ζουν σε γκέτο. 

Ε.Κελεσίδης: Οι Αλβανοί μετανάστες δεν ζούνε σε γκέτο, είναι πολύ ελεύθεροι στην Ελλάδα και 

μιλήσαμε για κοινότητες που έχουν εκλεγμένους εκπροσώπους. 

M.Τζαφεροπούλος: Επειδή το γνωρίζω το θέμα πολύ καλά, αυτή την στιγμή στην Βέροια 

υπάρχει σωματείο μόνο μεταναστών από την Αλβανία. Οι μετανάστες και οι πρόσφυγες που είναι 

στην πόλη είναι σε στάδιο να φύγουν στο εξωτερικό και κατά την άποψη μου δεν μπορούν να 

έχουν νόμιμο εκπρόσωπο. Σε περίπτωση που μείνουν κάποια χρόνια και δημιουργήσουν 

σωματείο τότε θα έχουν, αλλά αυτή την στιγμή ο τόπος μας είναι σαν ένας προθάλαμος για το 

εξωτερικό. 

Πρόεδρος: Κάποιος άλλος σχετικά με την λειτουργία της επιτροπής, και μόνο; 

Α.Τολιόπουλος: Θα ήθελα να πω ότι,  ο Δήμος να φροντίσει αυτή η διαδικασία να λειτουργήσει 

(το συμβούλιο μεταναστών), να μην μπούμε σε διαδικασίες χρονοτριβής και αοριστίας. Επίσης να 

μπούμε σε μια λογική στήριξης των ανθρώπων αυτών, που βρέθηκαν εδώ έχοντας μια ανάγκη. Το 

πώς βρέθηκαν εδώ είναι άλλο ζήτημα. 

Πρόεδρος: Υπάρχουν άλλες ερωτήσεις; Όχι. 

Υπάρχουν άλλες προτάσεις; Όχι. 

Επί της τροποποίησης Κανονισμού Λειτουργία Συμβουλίου Ένταξης Μεταναστών και 

Προσφύγων Δήμου Βέροιας, έχουν διατυπωθεί οι απόψεις όπως αναφέρονται στη συζήτηση του 

παρόντος θέματος.  

Περαιώθει η συζήτηση του θέματος. 
 

       Ο  Πρόεδρος         ΤΑ ΜΕΛΗ 
 Λεωνίδας Γαϊτανάκης 

 Καλλιόπη Παπαοικονόμου 

Αριστομένης Λαζαρίδης Ελένη Ατσάλου 

 Λάζαρος Ασλανίδης 

 Μιλτιάδης Νικολαΐδης 

 Χαράλαμπος Καπουρτίδης 

 Κωνσταντίνος Δάρλας 

 Ελένη Κουπίδου 

 Παρασκευή Παυλίδου 

 Θεοφάνης Κουτρουλιάς 

 Ελένη Ψαρά   

 Ιωάννης Σιδηρόπουλος      

 Κωνσταντίνος Παλουκίδης 

 Μιχαήλ Τζαφεροπούλος 

 Δημήτριος Πυρινός 

 Ιωάννης Γαλίκας 

 Βηθλεέμ Μαυροματίδου  

 Χριστίνα Οβεζικ 

 Δήμητρα Τσερκέζη 

 Αντώνιος Τολιόπουλος 

 Σπύρος Τσιβαλίδης 
Ακριβές Απόσπασμα 

Βέροια 20-12-2019 

Ο Δήμαρχος 
 

Κωνσταντίνος  Βοργιαζίδης 


